
Protokół Nr  VIII/2015 

z  sesji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 14.04.2015r.   
o godz. 18,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Jan Stanisław Pietras  otworzył sesję i po 
powitaniu radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
W sesji uczestniczą również mieszkańcy Dzielnicy. 
 
Ad.2. 
Przewodniczący Jan S.Pietras przedstawił projekt porządku obrad VIII sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki . 
Przewodniczący – wycofał  z porządku obrad pkt 4 tj. 

Przyjęcie protokołu Nr VI /2015 i Nr VII/2015 z poprzednich sesji Rady Dzielnicy IX. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w 
punkcie 3.1.3. projektu uchwały w sprawie: sprawozdania z bieżącej działalności 
Zarządu Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek  Fałęcki oraz poziomu rozdysponowania 
środków  za 2014 rok.  
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    12 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

W punkcie 3.3.2. projektu uchwały w sprawie: wniosku do Nagrody Bezpieczny 
Kraków za rok 2014.  

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

W punkcie 3.2.1. projektu uchwały w sprawie: korekty Uchwały Nr V/27/2015 z dnia 
10.02.2015r. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 
Dzielnicy IX Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 2015. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

W punkcie 3.2.2. projektu uchwały w sprawie: przyjęcia dzielnicowego programu pn. 
„Dzielnicowy program ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej”. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 



Radny Marek Kocajda – zapytał , kiedy wpłynęły pisma w tej sprawie? 
Przewodniczący Jan S.Pietras – odpowiedział, że pisma wpłynęły do Rady 
Dzielnicy w ostatnich dniach tj. 4 dni wcześniej. 

W punkcie 3.2.3. projektu uchwały w sprawie: przyjęcia dzielnicowego programu pn. 
„Dzielnicowy program wspierania osób niepełnosprawnych w Dzielnicy IX 
Łagiewniki – Borek Fałęcki”. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 

W punkcie 3.2.4. projektu uchwały w sprawie: przyjęcia dzielnicowego programu pn. 
„Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek: oświaty, kultury, 
sportu, pomocy społecznej i zdrowia”. 

Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –    13 głosów 
przeciw -      0 głosów  
wstrzymało się – 0 głosów 
 
Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad stanowi porządek obrad 
dzisiejszej sesji. 
  
Ad.3.1.1.  
Przewodniczący Jan S.Pietras – zgodnie z wymogami Statutu Dzielnicy par. 57 ust. 
3 , sprawozdanie z działalności Zarządu za 2014r. zostało przekazane członkom 
Rady Dzielnicy IX.  
Sprawozdanie zawiera informacje z bieżącej działalności Zarządu oraz z  realizacji 
zadań Dzielnicy (kwota planowana i wydatkowana), na podstawie sprawozdań 
przekazanych przez realizatorów zadań. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Słobodzian – odczytała protokół Komisji 
Rewizyjnej  z kontroli działalności  Zarządu Dzielnicy IX za okres 1.01.2014r. do 
31.12.2014r. stanowiący załącznik do n/n protokołu. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Słobodzian  - przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie: sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy IX 
Łagiewniki – Borek  Fałęcki oraz poziomu rozdysponowania środków  za 2014 rok, 
tj:„Rada Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki przyjmuje sprawozdanie z 
działalności Zarządu Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek  Fałęcki oraz poziomu 
rozdysponowania środków  za 2014 rok. 
Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek  Fałęcki za 2014 rok 
stanowi integralna część uchwały”. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras przypomniał, że zgodnie z par.31 Statutu Dzielnicy  
przysługują 3 min. na wystąpienie radnego , w razie ponownego zabrania głosu 1 
minuta.  
W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Jan S.Pietras, Jerzy Bętkowski, 
Bogusław Gołas. 
Radny Marek Kocajda – zwrócił uwagę, że sprawozdanie nie oddaje tego , co działo 
się w poprzedniej kadencji. Przedstawiając zarzuty w stosunku do pracy Zarządu  , 
uważa, że absolutorium  Zarządowi się nie należy, z powodu: 



- braku działań Zarządu w sprawie zmiany granic Dzielnicy, 
- nie wysyłania pism przygotowanych przez Komisję Rady, 
- podejmowanie uchwały dot. Pochylni dla inwalidów w przejściu  podziemnym 
Borek Fałęcki (utrata środków), 
- nie równego traktowania radnych w kierowaniu na odbiory prac,  
- braku realizacji ważnych inwestycji n/t Dzielnicy,  
- braku współpracy przy redagowaniu gazetki Rady Dzielnicy IX.   
 
Odpowiedzi na powyższe udzielił Przewodniczący Jan S.Pietras: 
- w sprawie granic, w ramach konsultacji z mieszkańcami -  Rada Dzielnicy IX  
zajęła stanowisko w Uchwale nr XL/293/2012  z dnia 14.12.2012r.  opiniując 
negatywnie zmianę granic pomiędzy Dzielnicą IX i Dz. VIII. 
- „wyjścia” – odbiory robót -  respektowana jest obowiązująca zasada poza 
losowymi sytuacjami ( w pierwszej kolejności delegowani są radni nie będący 
Przewodniczącymi Komisji). 
- realizacja zadań- zadania wieloletnie – wpisanie do WPF. 
  
 Głos zabrał Radny Bogusław Gołas – uważa, ze sprawozdanie Zarządu należy 
uzupełnić o: 
- bieżącą działalność  Zarządu (par.57 pkt 4),  
- realizację uchwał,   
- jakie były pisma i odpowiedzi na nie,  
- delegowania na „odbiory”. 
W związku z powyższym Radny złożył wniosek formalny : przesunięcie głosowania 
nad sprawozdaniem, w celu uzupełnienia . 
Uzasadnienie: niekompletne sprawozdanie. 
  
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez 
Radnego Bogusława Gołasa: 
„za”      –      3 głosy 
przeciw -      9 głosów  
wstrzymało się – 1 głos 
Wniosek został odrzucony. 
 
Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w  sprawie 
sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek  
Fałęcki oraz poziomu rozdysponowania środków  za 2014 rok (przyjęcie 
sprawozdania).  

 „za”      –  10 głosów 
przeciw  -    2 głosy 
wstrzymało się – 1 głos 
Uchwała została podjęta. 
 
Radny Marek Kocajda złożył do w/w uchwały oświadczenie  „votum separatum”  - 
stanowiące załącznik do n/n protokołu. 
 
Radny Bogusław Gołas - złożył do w/w uchwały „votum separatum”. 
W związku z tym, że Przewodniczący nie rozumie o co jest pytany, nie odpowiada 
na pytania, w sprawozdaniu nie ma realizacji uchwał, ilości pism, które przyszły do 
Rady i odpowiedzi na nie,  Radny złożył oświadczenie: Nierzetelność w 
sprawozdaniu i nieprawdziwa odpowiedź na zadane pytania we wniosku formalnym. 



 
  

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.2.1. w sprawie: 
korekty Uchwały Nr V/27/2015 z dnia 10.02.2015r. w sprawie rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IX Łagiewniki-Borek Fałęcki na rok 
2015. 

 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  13 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.2.2. w sprawie: 
przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program ochrony zdrowia             
i profilaktyki zdrowotnej”. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  13 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.2.3. w sprawie: 
przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierania osób 
niepełnosprawnych w Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki” 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Leszek Siwiec, Jan S.Pietras.  
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  13 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały 3.2.4. w sprawie: 
przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności 
miejskich placówek: oświaty, kultury, sportu, pomocy społecznej i zdrowia”. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  



„za”      –  13 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.3.3. 

Przewodniczący Komisji d.s Edukacji, Kultury i Tradycji Leszek Siwiec  – przestawił 
projekt uchwały w sprawie : umieszczenia w budżecie Miasta Krakowa na  rok  
2016 – zadania pn. Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół  Nr 3 ul. 
Harcmistrza S. Millana w Krakowie.  

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Leszek Siwiec, Jan S.Pietras,  Marek Kocajda, Ewa 
Nowak, przedstawiciel mieszkańców. 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –   12 głosów 
przeciw  -    0 głosów 
wstrzymało się – 1 głos 
Uchwała  została podjęta. 
 
Przewodniczący Komisji d.s Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Marek Brożek   
– przestawił projekt uchwały w sprawie wniosku do Nagrody Bezpieczny Kraków za 
rok 2014.  

„Wnosi się o przyznanie nagrody „Bezpieczny Kraków” za 2014r. P.Dariuszowi 
Habas  kierownikowi referatu patrolowo – interwencyjnego Oddziału IV Podgórze 
Straży Miejskiej Miasta Krakowa”. 

Przewodniczący Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Przewodniczący Jan S.Pietras zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w w/w  
sprawie:  
„za”      –  13 głosów 
przeciw  -   0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.4. 
Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Dzielnicy IX przekazali informacje z 
działalności Komisji , w kolejności:  
Przewodnicząca Kom. ds. Polityki Społecznej i Senioralnej Ewa Nowak, 
Przewodniczący Kom.ds. Strategii Rozwoju, Komunikacji Społecznej i Promocji 
Wiesław Eckert, 
Przewodniczący Kom. ds. Edukacji, Kultury i Tradycji Leszek Siwiec, 
Przewodniczący Komisji ds. Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Marek Brożek, 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Marek Jabłoński.  
 
 
 
 



Ad.5. 
Oświadczenia i komunikaty. 
Radny Marek Kocajda – złożył skargi do Komisji Rewizyjnej w sprawie: 
- niewysłania pism wystosowanych przez Komisję Bezpieczeństwa i Ochrony 
Środowiska na posiedzeniu w dniu 18.03.2015r. 
- wysłania pisma do Straży Miejskiej Miasta Krakowa, bez konsultacji z Komisją 
Rady (dotyczącego mieszkanki Dzielnicy IX). 
W/w skargi stanowią załącznik do n/n protokołu. 
 
Przewodniczący Jan S.Pietras- powołując się na Statut Dzielnicy, zwrócił uwagę 
zebranym, że składane oświadczenie nie powinno przekraczać 2 minut.  
 
Poruszono tematy: 
- kanalizacji w ul.Zbrojarzy- mieszkańcy zwrócili się z prośbą o wsparcie w w/w 
temacie. Ustalono, że temat zostanie przedyskutowany na najbliższym posiedzeniu  
Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji tj. 23.04.2015r.   
 
Przewodniczący Jan S.Pietras: 
1/  podał terminy sesji Rady Dzielnicy IX tj; 
12.05.2015r. godz. 18:30, 
09.06.2015r. godz. 18:30. 
2/ Przypomniał Komisjom  Rady Dzielnicy, iż do dnia 30.04.2015r. jest termin 
uzgodnienia zadań z realizatorami. 
3/ Poprosił Przewodniczącego Komisji o zwołanie posiedzenia Komisji ds. Strategii 
Rozwoju, Komunikacji Społecznej i Promocji  do dnia 11.05.2015r. , celem 
rozważenia zawartości pisma lokalnego oraz  przestawienia umowy z Panią 
Redaktor.  
 
Radny Leszek Siwiec – zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Dzielnicy o przesłanie 
informacji do placówek oświatowo- kulturalnych, w sprawie podania potrzeb 
własnych dotyczących zadań.    
 
Poruszono temat zamieszczenia zdjęcia na stronie www Dzielnicy – nie ma 
akceptacji wszystkich Radnych, dotyczącej wykonanych zdjęć.   
 
Z-ca Przewodniczącego Renata Grotowska poinformowała zebranych o: 
- projekcie „Dzielnice planują” – warsztaty przygotowujące  do konsultacji z 
mieszkańcami, 
- konkursie „Dzielnica 9 dzielnicą ogrodów”  
- „Biegu po Konstytucję” w dniu 5.05.2015r.  – Święto Konstytucji 3 Maja w 
Dzielnicy IX. 
- „Kącik dla Seniora” na stronie www Dzielnicy. 
- Zarząd Dzielnicy zobowiązuje się do przesłania zaproszenia na posiedzenie 
Komisji Strategii Rozwoju, Komunikacji Społecznej  i Promocji -  do Pani 
A.Sulenckiej.  
Na sesję przybyła 1 osoba – Radny Adam Migdał. 
 
Z-ca Przewodniczącego Renata Grotowska – odniosła się do skarg złożonych na 
dzisiejszej sesji  przez Radnego Marka Kocajdę. 
Odnośnie projektów pism, jest prośba aby Komisja przygotowywała kompletną 
wersję pisma , nie budzącą wątpliwości, tak aby Zarząd  dobrze zrozumiał intencję  
Radnego. 
Radny Marek Kocajda  chciał podjąć dyskusję w powyższym temacie. 



Przewodniczący Jan S.Pietras- nie udzielił Radnemu głosu, informując że 
procedowany jest obecnie punkt „Oświadczenia i Komunikaty”  i nie ma tu miejsca 
na dyskusję. 
Radny Marek Kocajda – odczytał zebranym projekty pism, wykazując , że są 
kompletne. 
Przewodniczący Jan S.Pietras-  Radny Marek Kocajda zostanie poproszony  na 
najbliższe posiedzenie Zarządu , celem wyjaśnienia i sprawdzenia , które pisma 
zostały wysłane  a które nie i dlaczego. 
Radny zostanie poinformowany  o terminie posiedzenia Zarządu.   
Radny Leszek Siwiec – zwrócił się do Radnego Adama Migdała z zapytaniem, czy 
złożył interpelację  dot. ul.8 Pułku Ułanów , zgodnie z obietnicą. 
Radny Adam Migdał – nie złożył. 
 
Ad.6.  
Wobec zrealizowanego porządku obrad sesję zamknął ok. godz.20,40 
Przewodniczący Jan S.Pietras. 
 
 
Protokół sporządziła: 
J.Knapik       Przewodniczył:      

Przewodniczący  
           Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
           Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
               Jan Stanisław Pietras 
 


